

Guidelines on the Use of TLAC Management System Certification Mark


A2.1 Introduction

The certified organization is only entitled to use the TLA management system certification mark when the following conditions are fulfilled.

A2.2 Conditions of use:

- (a) The TLAC certification mark shall always be used in conjunction with the name of the certified organization.
- (b) The organization may use the TLAC certification mark only when: -
 - i. The organization has a valid TLAC certificate at the moment;
 - ii. The organization agrees with the requirements as stated in “TLAC Terms and Condition of Services (CD-TC-001)” and this document.
- (c) The organization shall be entitled to use the TLAC certification mark in a fair and reasonable manner but shall not use the mark or indicate certification under the Scheme in such a manner as to be detrimental to the interests of TLAC and/or other certified companies or give a misleading message to other interested parties, e.g. the organization shall not advertise with reference to the mark in any manner indicating that his products are superior than the same or similar products or services offered by other organizations under the certification standard.
- (d) An Organization shall only use the TLAC certification mark in the form stipulated by TLAC and shall observe the directions given by TLAC as to the colours and size of the representations of the mark.

The TLAC management system certification mark shall be used as below:

The certification mark printed in colours:	
 <p>Standard Name: (e.g. ISO 9001:2015) Certificate No.: QXXXX</p>	
Colour of the mark: (All red color) Pantone 032 C, Pantone Black and Pantone White	

The certification mark printed in black and white:

 <p>Standard Name: (e.g. ISO 9001:2015) Certificate No.: QXXXX</p>	
---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------	--

Sample for a multiple certification mark:



ISO 9001:2015
Certificate No. QXXXX
ISO 14001:2015
Certificate No. EXXXX
ISO 45001:2018
Certificate No. SXXXX

Note:

1. When used on paper, the TLAC certification mark may be embossed or stamped, provided that no other modifications are made.
2. The colour of the TLAC certification mark shall refer to colour artwork as provided by TLAC. The Organization shall seek advice from the Manager (Certification Services) of TLAC for any other proposed use of the TLAC certification mark.

(e) The table below summarizes the allowable limits for use of certification marks.

Mode of use	Using TLAC Certification Mark alone	Using TLAC Certification Mark with a Product Statement*
On product or primary (display or retail) packaging	Not allowed	Not allowed
On large boxes, etc. used for transportation of products (secondary or transit packaging)	Not allowed	Allowed
On vehicles or permanent structures such as buildings for advertisement	Not Allowed	Allowed
On brochures, website, in advertising ...	Not Allowed	Allowed

Note:

1. * Sample of the product statement: “This product is manufactured by ABC Company Ltd whose management system has been certified by The Lab (Asia) Ltd for the standard of ISO 9001:2015”
2. When the scope of certification has been reduced, client shall amend all advertising matter.
3. Upon suspension or withdrawal of certification, client should discontinue the use of all advertising matter that contains a reference to certification

(Extracted from CD-MS-MSM-02 27/05/2024 Rev. 2)

TLAC管理系統認證標誌使用指引


A2.1 簡介


獲認證組織只有在滿足下列條件時才有權使用TLAC管理系統認證標誌。

A2.2 使用條件：

- (a) TLAC認證標誌應與獲證組織的名稱一起顯示(呈現)。
- (b) 組織僅可在以下情況下使用 TLAC 認證標誌：-
 - i. 該組織目前擁有有效的TLAC證書；
 - ii. 組織同意《TLAC 認證服務條款及細則 (CD-TC-001)》和本文件中規定的要求。
- (c) 組織應有權以公平合理的方式使用 TLAC 認證標誌，但不得以損害 TLAC 和/或其他認證機構利益的方式使用該標誌。該組織不得向其他相關方提供誤導性訊息，例如 該組織不得以任何方式引用該標誌做廣告，表明其產品優於其他組織根據認證標準提供的相同或類似產品或服務。
- (d) 組織只能按照 TLAC 規定的形式使用 TLAC 認證標誌，並應遵守 TLAC 就標誌表示的顏色和尺寸給出的指示。

TLAC產品認證標誌的使用方式如下：

彩色印刷的 TLAC 認證標誌	
 <p>認證標準名稱: (例 ISO 9001:2015) 證書編號: QXXXX</p>	
標誌顏色：（全紅色）PANTONE 032 C、PANTONE 黑色和 PANTONE 白色	

黑白印刷的TLAC認證標誌	
 <p>認證標準名稱: (例 ISO 9001:2015) 證書編號: QXXXX</p>	

多重認證標誌樣本：



ISO 9001:2015

證書編號: QXXXX

ISO 14001:2015

證書編號: EXXXX

ISO 45001:2018

證書編號: SXXXX

註：

1. 在紙本上使用時，TLAC認證標誌可以壓花或壓印，前提是不可做其他修改。
2. TLAC認證標誌的顏色是指TLAC提供的彩色圖稿。對於 TLAC 認證標誌的任何其他使用建議，組織應徵求 TLAC 經理（認證服務）的意見。

(e) 下表總結了認證標誌使用的允許限制。

使用方式	單獨使用 TLAC 認證標誌	將 TLAC 認證標誌與產品聲明一起使用*
在產品或主包裝上（展示或零售）	不允許	不允許
用於產品運輸的大箱子等（二次或運輸包裝）	不允許	允許
在車輛或永久性建築物（例如用於廣告的建築物）上	不允許	允許
在小冊子、網站、廣告中...	不允許	允許

註：

1. *產品聲明範例：「本產品由 ABC Company Ltd 製造，其管理系統已通過由The Lab (Asia) Ltd 進行的 ISO 9001:2015 標準認證」
2. 當認證範圍縮小時，客戶應相應地修改所有廣告內容。
3. 暫停或撤銷認證後，客戶應停止使用所有提及認證的廣告內容。

(摘自 CD-MS-MSM-02 27/05/2024 第2版次)